
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 27. januar 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål BI
Ministeren bedes svare på, hvad regeringen vil gøre for at give fødeområdet et nødven-
digt løft, så fødende kvinder og deres partnere ikke oplever
– at som f.eks. førstegangsfødende at blive udskrevet kort tid efter fødslen
– at i perioder at blive ladt alene i dele af fødselsforløbet på grund af stor travlhed på

fødeafdelingerne
– at man i enkelte regioner bliver sendt videre i taxa til andre fødeklinikker på grund af

kapacitetsmangel.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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